
PP 韩国韩华道达尔 TB52 塑料粒子原料 塑胶托盘 家庭用品

产品名称 PP 韩国韩华道达尔 TB52 塑料粒子原料 塑胶托盘
家庭用品

公司名称 东莞市凯硕塑胶原料有限公司

价格 .00/件

规格参数 品牌:PP
型号:TB52
包装:原产原包

公司地址 樟木头奥园塑金国际15栋109

联系电话 0769-21122780 13622628657

产品详情

PP 韩国韩华道达尔 TB52 塑料粒子原料 塑胶托盘 家庭用品PP 韩国韩华道达尔 TB52 塑料粒子原料
塑胶托盘 家庭用品

Hanwha Total PP TB52
High Crystallinity Polypropylene

HANWHA TOTAL PETROCHEMICALS Co., Ltd.

滑石填料

产品说明：

TB52 is a heat-resistant polypropylene compound designed for use in injection molding, and features highly
improved strength and heat resistance. TB52 is manufactured by adding an inorganic filler, talc to polypropylene,
produced with a variety of base PPs, such as HIPP (High Isotactic or High Crystalline Polypropylene), SAC special
processing technology results in the highest quality. This product features superior rigidity and impact strength, long-
term heat resistance and anti-static property and dimensional stability. This SAC product is widely used in electric and
electronic parts, household appliances and automobiles.

物性信息：



基本信息黄卡编号 E140331-222954
填料/增强材料 滑石填料
添加剂 抗静电性
特性 尺寸稳定性良好

刚性，高

高强度

间苯二甲

抗静电性

抗撞击性，高

可加工性，良好

耐热性，高
用途 电气/电子应用领域

电气元件

电器用具

家用货品

汽车领域的应用

食品容器
形式 粒子
加工方法 注射成型
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